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Drechterland 

Verslag digitale vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 22 november 2021 

Aanwezig: (CD (PDL), 

) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(GBD) 

el 

M. 

Pijl (voorzitter) griffier 

ad 

interim) 

1. 

Opening 

(geanonimiseerd)

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

25 oktober 2021 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen 

Geen. 

4. 

Digitaal vergaderen 

in verband met nieuwe 

corona-maatregelen   

Vorige 

week was 

afgesproken 

dat de RTG 

digitaal 

wordt 

gehouden 

en de raad 

fysiek, 

zonder 

publiek, 

ook zonder 

fractievertegenwoordigers, 

maar wel met 

pers 

en 

beperkte ambtelijke 

ondersteuning. 

Het is aan de fracties zelf of men 

fysiek fractievergaderingen 

wil 
houden, 

maar wel 

op 
1,5 

m. De bodes 
moeten 

wel 
weten 

wie/waar 

vergadert. 

Vanmorgen 

is 

afgesproken 

om de raad van vanavond 

alsnog digitaal 

te houden omdat 

anders twee raadsleden niet mee kunnen doen. 

5. 

Conceptagenda Rondetafelgesprekken 

Stedelijk 
water 

gaat 

van de 

agenda 

af. Voor het 

agendapunt Woningbouwversnelling 

komt er 

geen 
raadsvoorstel, 

maar een consultatief RTG. De 

inschatting 

is dat er onvoldoende 

tijd 

overblijft 

om dit 

onderwerp goed 

te behandelen. Daarom wordt besloten om er een 

afzonderlijk 

RTG aan 
te 

besteden. De wethouder zou dit 

graag fysiek doen, 
maar het 

presidium 

wil liever een 

lijn 

trekken en dat betekent dat dit extra RTG ook 

digitaal 

zou 

moeten. 

6. 

Concept 

Draaiboek 

Gemeenteraadsverkiezingen 

2022 

Een of twee debatten is voldoende. Daarnaast is er 

nog 

het ondernemersdebat. 

Ervaring 

is 

dat de debatten 

weinig publiek 

aantrekken. Positief over de 

voorgestelde 

acties in het 
memo, 

zeker voor de eerste tranche. Dat kost 10.000 euro. Is 

geen rekening 

mee 

gehouden 

in de 

begroting. Op 

zich 

geen 

bezwaar om 

raming 

in 

begroting 

te 

overschrijden. Stemwijzer 

is niet 

veel animo voor. Het 

vergt 

veel 

voorbereiding 

en het is 

moeilijk 

om de 

standpunten 

zo 
te 

formuleren dat er 

geen 

misverstanden over 

gaan 

ontstaan. Drie fractievoorzitters zullen dit 

nog bespreken 

in de fracties en komen er 

op 
terug. 

De 

burgemeester 

zal later 

nog 
met 

de 

lijsttrekkers praten. 

Hun 

standpunt 

is 

doorslaggevend. 

7. Brief 

gedeputeerde 

staten over 

geschillenbeslechting 

De 

provincie 

houdt 

op 

9 december een 

hoorzitting. 

Voorkeur voor 

gezamenlijke 

reactie van 

de twee 

colleges 

en de twee raden. 

Op 

30 november moet de brief 

gereed zijn. 

Eind deze 

week 

gaat concept 

naar de raadsleden. 

Graag maandag reacties, 
dan wordt 

dinsdag 

het 

(geanonimiseerd)



concept in het college besproken en daarna verzonden. Reactie graag via de 

fractievoorzitters per e-mail. 

Op 9 december voeren de beide raadsvoorzitters het woord. Graag aantal raadsleden op de 

publieke tribune. De ingekomen brief 
van de provincie staat nu nog achter een slotje. Brief is 

openbaar , dus slotje kan er af. 

8. Doorontwikkeling samenwerking gemeenteraden WF 

De griffier onderstreept dat er betere professionele begeleiding georganiseerd moet worden , 

als je de regionale samenwerking van de raden serieus neemt. Vandaag ontbreekt de tijd om 

dit onderwerp goed door te praten. Wordt daarom uitgesteld tot de volgende vergadering. 

9. Ondernemersdebatten 2022 

Aan ons is gevraagd de raadzaal met de RTG zaal beschikbaar te stellen voor het 

ondernemersdebat in 2022. We hebben nog geen idee hoe de corona situatie in maart zou 

zijn. Wij kunnen maximaal 150 personen welkom heten. Dus op zich wel voldoende ruimte , 

maar dan wel onder normale omstandigheden. 

Standpunt presidium: wij stellen de raadzaal gratis ter beschikking , inclusief gratis 

koffie/thee , met dien verstande dat wij een voorbehoud maken met betrekking tot de corona- 

ontwikkelingen. Een maand voor het debat zullen wij de situatie opnieuw beoordelen. 

10. Rondvraag 

Er zijn ook 
voor 

de raad 
van 

vanavond 
weer 

veel 
vragen 

ingediend 
voor 

het 

vragenkwartiertje. Mocht ook de raad van december digitaal gehouden worden , dan aan de 

raadsleden voorstellen dat de vragen schriftelijk worden gesteld en beantwoord. 

Aldus vastgesteld in de vergadering 
van 

het Presidium 
van 

20 december 2021. 

De griffier , De voorzitter , 

J. Commandeur M. Pijl 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


